
Zápis č,. 1412011
z jeďnání zastupitelstva obce (Zo) konaného dne 28.1|.2011 od 18.00 hod v zasedací

místnosti oU
Přítomni:J.Halasníková, Ing.J.Kladníček,V.Pátková, V.Jeřalová' P.VoveS' Bc.J.Gallo, M.Janovský,
MVDr.M.Russ, J.Gorčík,Ing.M.Pátra, Y.Juklíčková, L.Rampouch, MUDr.M.Kadlec, L.Michálek
omluveni: Ing.R.Anděl
Hosté: p,KřiŽová, p.Kadlecová' p.Stařtková, p.Bittnerová, p.RůŽičková, p.Matula
Jednání řídila Jindřiška Halasníková - starostka obce.
V úvodu jednání starostka přivítala zastupitele a konstatova\a, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a
vyhlášeno. Je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné.
Přítomní byli upozorněni na pořizování zvukového záznamu z jednáni a upozorněni na vypnutí
mobilních telefonů.
ověřovateli zápisu z jednáni zastupitelstva byli určeni: L'Michálek, M.Janovský
Zapisovatelkou zápisu byla určena p.Macková.
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na úřední desce a intemetových
stránkách obce. Připomínky k němu nebyly žádné.

Kontrola usnesení Zo ě.13l20II :
13IE Zo ukládá starostce připravit finanční rozbor plateb od ledna do října 2011 za svoz TKo.

RoZBoR PLATEB SVOZ TKo SoSNoVÁ LEDEN - ŘÍrpN zot t

SVoZ SEPARÁTY snĚn.ovŮn KoNTEJNERY+NEB.oDPAD

I. 44.933,- 1,1,.925,- 2.287,-

2. 36.829,- 1,1.388,- 5.299,-

3. 37.197,- L3.057,- 4.883,-

4. 36.910,- 1,2.788,- 5.767,-

5. 45.754,- 't 1,.621,- 2.26L,-

6. 37.27't_,- 13.220,- 2.857,-

7. 37.237,- L4.002,- 4.778,-

8. 46.710,- 12.788,- 3.377,- L9.574,-
g. 37.633,- 12.9r-/,- 4.009,-. 37.317,-

10. 46.034,- L2.788,- 2.875,-

CELKEM
406.508,-  126.494,-  38.393,-  56.891,-

CELKEM :628 .286 , -Kč
Poznámka: Je nutné připočítat platbu zaI2l20|0, která je zaučtována v lednu 20|I _ 78.103,--Kč

Celková částka je 706.389'-- Kč

Starostka upozornila na navýšenou částku u SVoZu velkokapacitních kontejneru, kdy byla
kontaktována firmou Marius Pedersen o vytřídění nebezpečného odpadu ztěchto kontejnerů. I přes
to, že v Sosnováčku bylo uvedeno co do kontejneru patří a co ne' občané toto nerespektovali. Ing.
Kladníček navrhl zveřejnění této skutečnosti v Sosnováčku. MVDr. Russ navrhl zrušit svoz
velkokapacitních kontejnerů a řešit toto např. ambulantním Svozem odpadu. Starostka všem
zastupitelům zada|a,,domácí úkol.. , jak řešit tuto situaci.
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Usnesení Ro č. |3120|1 ze dne 14.||.z0|l bylo při loŽeno kpozvánce na zastupitelstvo. Toto
usnesení je nedílnou součástí zápisu.
Starostka obce seznámila přítomné s navrŽenýnr programem:

Program:
l. Rozpočtová změna č. 4/201l
2. Schválení rozpočtu obce pro rok2012
3. Zahrádkářská kolonie - Zapracování do územního plánu
4. Yyřazený majetek obce - výsledky rozboru finančního výboru
5. Diskuze + různé

Návrh usnesení:
Zo schvaluje program jednání.
Pro:14 Proti:0 Zdrže| se:O
Návrh byl při.iat

1) Rozpočtová změna č. 4l207l

\ t r v

ROZPOCTOVA ZMENA
č.412011

VYDEJ

l ino,  okna
BD 57 600'00 Kč vícepráce

Veřejné osvět|enÍ -57 600'00 Kč

odpady 70 000,00 KČ

Veřejná ze|eň 47 740,00 Kč fréza,lesnÍ plán

MístnÍ komunikace -117 740.00 Kč

0'00 Kč

Paní Pátková sdělila, Že si provedla rozbor od roku 2006 a zdá se jí navýšení odpadu o 70 tis'Kč
zbylečné, A navrhuje navýšení částky o 20 tis.Kč.

Návrh usnesení:
Zo souhlasí s návrhem p.Pátkové _ navýšit poloŽku odpady o 20 tis.Kč
Pro:14 Proti:O Zdržel seO
Návrh byl přijat
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ROZPOCTOVAZMENA
č,.412011

yýoe.l

BD

Veřejné osvět|enÍ

Odpady

Veřejná ze|eň

MístnÍkomunikace

Návrh usnesení:
Zo schvaluje rozpočtovou změnu č.41201

57 600'00 Kč

.57 600'00 Kč

20 000'00 Kč

47 740,00 Kč

.67 740,00 Kč

0'00 KČ

L
Zdrže| se:O

l i no ,  okna
vícepráce

fréza,|esnÍ p|án

Pro:  l4
Návrh byl přijat

Proti:0

2) Rozpočet na rok 2012

Rozpočet pro rok 2012
pŘíluy

Daně z pří imu ce|kem 4 741 000.00 Kč

Daň z nemovitostí

Dotace ze stát.rozpočtu

336 000'00 Kč

174 200,00 Kč

MístnÍpoplatky celkem 3B7 000,00 Kč

SprávnÍ pop|atky 100 000,00 Kč

Příjem z pronájmu nemovitostÍ 70 000,00 Kč

Příjmy z úroků 30 000'00 Kč

Při lmy z posk.s|uŽeb(ku|t.|ístky do divad|a) 100 000,00 Kč

Celkem

vÝoRle
Provoz veřejné siIniční dopravy

MŠ - provozní nák|ady

6 055 200'00 Kč

65 000'00 Kč

3B5 B00'00 Kč

Šxotné ZŠ Česká Lípa

Kultura

200 000,00 Kč

400 000.00 Kč

3-

í17  000 '00  Kč



Knihovna

Sportovní činnost

37 000'00 Kč

160 000'00 Kč

Bytové hospodářství

Veřeiné osvět|ení

80 000'00 Kč

200 000.00 Kč

Svoz TKO

Veřejná ze|eň

750 000'00 Kč

B0 000'00 Kč

Místní správa

Místní komunikace (investice obce)

2 124 200,00 Kč

1 468 200'00 Kč

Územníp|án

Hřbitov

95 000'00 Kč

10 000'00 Kč

Gelkem 6 055 200.00 Kč

Návrh rozpočtu byl zveřejněn na obecních vývěskách a intemetových stránkách obce. Do dnešního
dne k němu nebyly podány žádné připomínky. Rozpočet byl upraven v příjmech v poloŽce dotace
st.rozpočtu , kde oproti návrhu je částka navýšena o 24.200,--Kč'Tato částka byla sdělena na poradě
účetních v C'Lípě.Ve výdajové části je poloŽka zohledněna v kolonce místní správa.
Návrh usnesení:
Zo schvaluje vyrovnaný rozpočet obce na rok2012.
Pro:14 Proti:0 Zdrže| se:O
Návrh byl přijat

3) Zahrádkářská kolonie _ zapracování do územního plánu

Ing.Jilemnický předloŽil radě obce záměr na vyuŽití svého pozemku, ktery se nachází po pravé straně
na výjezdu obce stněr Zahrádky. Vzhledem k ochrannénru pásmu vodovodu tento není vhodný
k výstavbě rodinných domů a Ing. Jilemnický má záměr zde zÍídit zahrádkářskou kolonii. Žaaa
zastupitelstvo obce o Zapracování tohoto uzemi do územního plánu obce. Ing.Pátra se dotázal, kdo
bude provozovatelem této kolonie. Starostka odvětila, Že to bude obdobné sdruŽení zahrádkářů jako
vjiŽ stávající kolonii. MVDr. Russ se zepta| na současné vyuŽití izemi dle územního plánu.
V současně platném územním plánu je tento pozemek veden jako neurbanizované území.Bc.Gallo se
dotázaI, zdapro obec nevzniknou zvýšené rráklady.Vzhledem k tomu, Že se na územním plánu teprve
pracuje, nejsou zvýšené náklady opodstatněné.

Návrh ushesení:
Zo schvaluj e ZapÍacováni zahrádkářské kolonie do územního plánu obce.
Pro:13 Proti:0
Návrh byl přijat

Zdrže| se: l (Kadlec)

4)Yyřazený majetek obce - vysledky kontroly finančního výboru

Finanční výbor předloŽil vyjádření žádosti o lryÍazeni majetku obce z evidence. Toto vyjádření bude
nedílnou součástí dnešního zápisu. Ing. Kladníček upozomil na skutečnost, Že se vyŤazuje majetek
v hodnotě několika sto tisíc a je nutné podrobně zdůvodnit jak bylo s majetkem naloŽeno. Vzhledem
k tomu , že vyjádtení finančnílro výboru bude teprve zastupitelům rozesláno' Starostka navrlruje
odloŽit tento bod na další iednání zastupitelstva.
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5) Diskuze f různé

o Starostka upozomila na zákonné zvýšení DPH z 10 na 14 oÁ od t.|.2012, kdy dojde ke
zdraŽení svozu odpadu.Dále upozomila na novelizaci zákona o odpadech , kdy od roku
20|3 by měla být minimální částka za odpady 500,--Kč za jednoho občana.Paní Jeřalová
navrhla mírné navýšení (o 50'--Kč) poplatku na rok 2012. Na to reagovala p.Pátková a
MVDr.Russ, Že není vhodná doba zatěŽovat občany vyšší částkou vzhledem k navýšení
DPH, ceny Za el.energii, plynu...atd.Ing. Kladníček dodal, Že je nutné se touto otázkou
ještě zabývat.

o Na minulém zasedání zastupitelstva bylo konstatováno, že je nutrré z běŽného účtu
přesunout perrěžní prostředky na výhodnější účet. Starostka jednala s KB , kde jí bylo
nabídnut spořící účet' který má úročení stejné jako termínovaný vklad, ale výhodou je
snadnější manipulace s perrězi.Uroky jsou připisovány k 1.7.a jejich výše se stanoluje dle
aktuálního stavu spořícího účtu.

o Starostka zhodnotila průběh plesu, který Se dle názorŮ zúčastněných vydařil'Po
výsledném vyúčtování přibyla do obecní pokladny částka 8.654,--Kč.

o Z důvodu vybírání řádné dovolené bude obecní úřad v době od 22.12. do 30.|2,20Í1
uzavřen.

o Bc.Gallo upozomil na předčasné uŽívání silnice Il9 od 4.12.2012' MVDr. Russ v této
souvislosti uvedl, že považuje ochranné prvky u ná1ezdu na estakádu Za
nedostačující.Starostka uvedla, že toto bude součástí připomínek ke kolaudačnímu řízení.
Host Mgr' Matuia doplnil, Že se tím bude zabývat komise životního prostředí(která by
měla být vnejbliŽší době ustanovena) azárovei uvedl, že ve zpracované hlukové studii
vůbec není zohledněn hluk z autodromu' DůleŽitá je výsadba stromů, jedná je zliruba o 3
tis. kusů.

o Pan Michálek upozorni Zo, Že F.Šena je opět na dobrovolnické misi v Mexiku' kde učí
domorodce angličtinu. PovaŽuji za smutné, že jako obec jsme se nedokázali připojit jako
partner tohoto projektu. F-.Sena je hrdý na to, že je ze Sosnové a vždy ji na svých
besedách o minulé akci propagoval. Proto dávánr návrh, aby Zo hlasovalo o připojení
obce k této akci jako podporující partner a přispělo F.Šenovi fin.částkou cca 15'000,--Kč.
F.Šena nabize| obci uspořádat' besedy pro občany Sosnové, tak jak to učinil jiŽ
v minulosti _ zúčastnění vědí, že to byly besedy velice zajímavé,
Touto otazkou se zabývala již rcda a tento projekt nepodpořila.Žádná oficiální žádost
podána nebyla a p. Šena se neúčastní zasedáni zastupitelstva, kde by mohl svůj projekt
prezentovat. Pan Michálek řekl, že obec podporuje i sportovce' na to reagoval
místostarosta Janovský, Že tento program S tímto nesouvisí.Ing.Kladníček dodal, Že
charita je jistě zás|užná věc, ale za předpokladu, Že dotyčný disponuje peněŽními

' prostředky. Starostka ukončila diskuzi s tím ' že Íoto nebylo na programu jednání a tento
bod bude zařazen najednání další'

o Paní Jeřalová požádala o instalaci sítí u hřiště z důvodu pokračujících sportovních aktivit
i v zimním období.DochtLzi kpoškozování oplocení sousedních pozemků. Pan Janovský
na toto téma již svolal schůzi s členy sportovních klubů.

Jednání bylo ukončeno V l9.l0 hod. ověřovaýé zápisu: ,}
, .{/  / ty '

Zapsa|a:J.Macková 
;.|,,.:'.:.-,... 

L.Michálek 
9Í1:E?

Jindřiška Halasníkov á . , ; . '  '  ,: 
., 

M.Janosv,{Í: ':.:.. .. (
starostka obce /t7 ir; - j ./ \

í.t.,.4 í; i.í ),,'.7,-.'1 ./, ,/,
V Sosnové dne  31 .10 .2011  
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U S |{ E S E N I č,. I4l201t
z jednánímimořádného zastupitelstva obce konaného dne 28.1 1.201 1 od 18.00 hod. v zasedací

místnosti oU

|4lA Zo schvaluje program jednání.

14tB Zo souhlasí s návrhem p.Pátkové _ navýŠit poloŽku odpady o 20 tis.Kč

14lC Zo schvaluje rozpočtovou změnu č. 4120|1.

|4tD Zo schvaluje vyrovnaný rozpočet obce na rok20l2,

|AtE Zo schvaluje zapracování zallrádkáÍské kolonie do územního plánu obce.

z ,, 
í.-

,  , ,/ ,  ,č č

, ",22-'z/./ ,/
/ 

-/ 
,r'

i., Michal Janovský
/ 1y1ístostarosta

V Sosnové 28,lI.2011
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